



الاسم: كوثر كريم عبد الرزاق

التولد: 19984/1/6

رقم الهاتف: 07714303645

البريد الالكتروني: kawtheralsaray5@gmail.com

-عملت تدريسية في المعهد الطبي ، الجامعة التقنية الوسطى/ كوت

اعمل حالياً تدريسية في كلية الادارة والاقتصاد /جامعة واسط/ قسم العلوم المالية والمصرفية

مسؤولة وحدة التأهيل والتوظيف والمتابعة في كلية الادارة والاقتصاد / جامعة واسط.

المؤهلات العلمية

-حاصلة على شهادة البكالوريوس في الاقتصاد / كلية الادارة والاقتصاد/ جامعة واسط.

-حاصلة على شهادة الماجستير في العلوم الاقتصادية / كلية الادارة والاقتصاد/ جامعة واسط.

-حاصلة على شهادة الدكتوراه في فلسفة العلوم الاقتصادية /كلية الادارة والاقتصاد/ جامعة واسط.(بترتيب الاولى على الدفعة).

-حاصلة على العديد من شهادات المشاركة في المؤتمرات والدورات والندوات والورش العلمية.

-عضو المنتدى العربي للدراسات والتدريب.

المهارات

-كفاءة استخدام الحاسوب

-كفاءة استخدام برنامج Word.

-كفاءة استخدام برنامج excel.

- كفاءة العديد من البرامج الاحصائية ومنها برنامج Spss.
- كفاءة كتابة البحث العلمي ومهارات العرض التقديمي والقيادة.

Name: Kawthar Karim Abdul Razzaq

Genesis: 6/1/19984

Phone number: 07714303645

kawtheralsaray5@gmail.com e-mail:

She worked as a teacher at the Medical Institute, Central Technical University / Kut

I am currently working as a Instructor in Fiancé and banking debt of Administration and Economics / Wasit University

Qualifications

She holds a Bachelor's degree in Economics / College of Administration and Economics / University of Wasit.

She holds a master's degree in economic sciences from the College of Administration and Economics/ Wasit University.

- Holds a PhD in Philosophy of Economic Sciences / College of Administration and Economics / University of Wasit. (in first place in the batch).

She holds many certificates of participation in scientific conferences, seminars and workshops.

- Member of the Arab Forum for Studies and Training.

skills

-Proficiency in using a computer

-Proficiency in using Word.

-Proficiency in using Excel.

-Proficiency in many statistical programs, including Spss.

Proficiency in scientific research writing, presentation and leadership skill